

24 - 00722

13 DEC 2024

COMMUNIQUE DE PRESSE N° _____ /MINESUP DU _____
PRESS RELEASE N° _____ OF _____

Portant admission des candidats au concours d'entrée en 4^{ème} année du cycle Master Professionnel de l'Institut Universitaire sous Régional Bilingue, Agenla Academy Yaoundé (AA), un Institut Privé d'Enseignement Supérieur sous la supervision de l'École Nationale Supérieure des Mines et des Industries Pétrolières de l'Université de Maroua, au titre de l'année académique 2024/2025 dans les filières : Économie, Gestion et Législation Minière Pétrolière et Gazière, Exploration Minière, Pétrolière et Gazière et Ressources en Eau, Génie Mécanique Pétrolier et Gazier, Ingénierie Minière et Traitement des Minerais, Raffinage et Pétrochimie, Sécurité Industrielle, Qualité et Environnement ; Métallurgie ; Transport et Stockage du Pétrole et du Gaz, Environnement Minier et Hydrogéologie.

To admit candidates into the first year of the training for Master's degree at the National Advanced School of Mines and Petroleum Industries of the University of Maroua, for the 2024-2025 academic year in Mining, Petroleum and Gas Economics, Management and Legislation; Mining, Petroleum, and Gas Exploration and Water Resources; Mechanical Petroleum and Gas Engineering; Mining Engineering and Treatment of Mineral; Refining and Petrochemistry; Industrial Security, Quality and Environment; Metallurgy; Oil and Gas Transportation and Storage; Mining Environment and hydrogeology.

Le Ministre d'État, Ministre de l'Enseignement Supérieur communique
The Minister of State, Minister of Higher Education hereby announces:

Est, sous réserve de la présentation des originaux des Diplômes requis, déclaré admis en 4^{ème} année du cycle Master Professionnel des filières : Économie, Gestion et Législation Minières, Pétrolières et Gazières ; Exploration Minière, Pétrolière, Gazière et Ressources en Eaux ; Génie Mécanique, Pétrolier et Gazier ; Ingénierie Minière et Traitement des Minerais ; Raffinage et Pétrochimie ; Sécurité Industrielle, Qualité et Environnement ; Métallurgie ; Transport et Stockage du Pétrole et du Gaz, Environnement Minier et Hydrogéologie de l'Institut Universitaire sous Régionale Bilingue, Agenla Academy, Yaoundé (AA), un institut d'enseignement supérieur sous la supervision de l'ENSMIP, au titre de l'année académique 2024-2025 les candidats dont les noms suivent classés par filière et par ordre de mérite:

Subject to the presentation of the originals of their certificates, the following candidates, listed by study program and by order of merit, have been declared successful in the competitive entrance examination into the 4th year the professional Masters Degree-cycle (a two (2) years program), of Mining, Petroleum and Gas



Economics, Management and Legislation; Mining, Petroleum, and Gas Exploration and Water Resources; Mechanical Petroleum and Gas Engineering; Mining Engineering and Treatment of Mineral; Refining and Petrochemistry; Industrial Security, Quality and Environment; Metallurgy; Oil and Gas Transportation and Storage; Mining Environment and hydrogeology of the subregional bilingual University Institute, Agona Academy Yaoundé (AA), a private Institute of Higher Education (IPESS) under the supervision of NASPI, for the 2024-2025 academic year

Économie, Gestion et Législation Minière Pétrolière et Gazière /Mining, Petroleum and Gas Economics, Management and Legislation (EGLM)

Liste principale / main list

N°	NOMS ET PRENOMS SURNAME AND NAME
1	ADJI MAHAMAT BRAHIM

Les candidats admis sont invités à se présenter au plus tard une semaine après la date de publication des résultats, au service de scolarité de l'Ecole Nationale Supérieure des Mines et des Industries Pétrolières de l'Université de Maroua à Kaélé, pour les formalités d'inscription. Passé ce délai, ils seront remplacés par les candidats de la liste d'attente suivant l'ordre de ladite liste.

Successful candidates are required to present themselves at the admission's office of the National Advanced School of Mines and Petroleum Industries of the University of Maroua at Kaélé one week after the release of results for registration formalities. Otherwise they will be replaced by those in the waiting list according to their ranking.

13 DEC 2024

Fait à Yaoundé, le

**LE MINISTRE D'ÉTAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR,
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION**



Jacques Fime Ndonge